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 2023: חברי המועצה קיבלו לעיונם את הדו"ח הרבעוני הראשון לשנת אשר שמע

 

 אש"ח  97,500.0,  2023סה"כ התקציב הרגיל המאושר לשנת 

 

 אש"ח 24,153.0סה"כ הכנסות בתקציב הרגיל ברבעון הראשון,   

 

 אש"ח  23,627.0סה"כ הוצאות בתקציב הרגיל ברבעון הראשון,   

 

 אש"ח  507.0העודף ברבעון הראשון ,   

 

משרות, מתוך המשרות  147מצבת כח האדם במועצה עפ"י התקציב המאושר 

 משרות מועסקים בחינוך.  101האמורות 

 

 משרות פנסיה המשולמות מקופת המועצה.  27כמו כן למועצה 

 

בסעיפי   3%אישרה התייקרות של  2023המועצה במסגרת אישור התקציב לשנת 

עקב  9.73% -מגיעה ל 2022לעומת  2023השכר. בפועל התייקרות השכר בשנת 

הסכמי השכר שנחתמו בין ההסתדרות והאוצר לגבי עוזרות גננות, סייעות, עובדים 

 סוציאליים וכו'.  

 

 חלק מההתייקרות באה לידי ביטוי כבר ברבעון זה ושיאה ברבעון השני והלאה. 

 

  ₪31.3.23. נכון לתאריך   417,701,000תב"רים פעילים בתקציב של  97למועצה 

 ₪.   179,078,000ביצעה המועצה עבודות בפועל בסכום של 

 

 2023לשנת  1אני מבקש לאשר את הדו"ח הכספי רבעון  

 

 הצבעה פה אחד 
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 .  2023חברי המועצה קיבלו לעיונם את עדכון התקציב הרגיל לשנת 

 

עדכון התקציב מפורט וכולל דברי הסבר לשינויים שיש לבצע בסעיפי התקציב 

 ולהעברות מקרן הפיתוח ומקרן יתרה מתקציבים רגילים קודמים. 

 

 אש"ח  97,450.0מסתכם בסך   2023התקציב המאושר לשנת 

 

 אש"ח  97,650.0הצעת התקציב המעודכנת מסתכמת בסך   

 

  200.0ההכנסות וההוצאות וכן תוספת של העדכון כולל שינויים פנימיים בסעיפי 

 אש"ח לסה"כ התקציב. 

 

   2023אני מבקש לאשר את עדכון התקציב לשנת 

 

 הצבעה פה אחד 
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 שיפוץ בית בנימין  1571עדכון תב"ר מס' א. 

 

  תקציב מאושר     תקציב מעודכן     תוספת/הפחתה                                  

 תקבולים: 

 ₪    ₪620,000       ₪1,320,000           700,000קרנות הרשות               

 ₪    ₪620,000       ₪1,320,000           700,000סה"כ                           

 

 תשלומים: 

 ₪    ₪360,000          ₪990,000           630,000עבודות קבלניות            

 ₪    ₪60,000           ₪130,000             70,000תכנון                          

   ₪   ₪200,000          ₪200,000                      0ציוד יסודי                     

 ₪    ₪620,000       ₪1,320,000           700,000סה"כ                           

 

 

 נדרש לבצע הנגשה למבנה ופיתוח השטח החיצוני.  אבי הררי:

שיפוץ בית הנוער בבית בנימין נעשה בשיתוף מועצת הנוער ביחידת החינוך של 

המועצה. נערכו ישיבות במסגרת יחידת הנוער היישובית והמקום תוכנן בהתאם.  

החלפת ריצוף ודלתות, צבע, חשמל ואינסטלציה, בניית   –פוץ המקום התחלנו בשי

חדרי שירותים מותאמים )זה היה גן, היו שירותים קטנים( והקמת מטבח חדש.  

 החצר והגינה. –אנחנו צריכים לבצע גם הנגשה וגם שיפוץ השטח החיצוני למבנה 

לאחר סיום השיפוץ, במקום יהיה חדר מוזיקה, חדרי פלייסטיישן ומחשבים, משרדים  

לקבלת קהל, חדרי ישיבות ופופים, שולחנות משחק, פינות קריאה וספרים, סיוע  

בשיעורי הבית ובלימודים וחדרי פעילות, הכל יהיה נגיש לרווחת הילדים והנוער  



 במושבה. 

 

אני מבקש להודות לכל השותפים ובמיוחד למנהלת יח' הנוער אירית לב גוז שפעלה 

 והפעילה את מועצת הנוער בחשיבה ובתכנון של הצרכים הנדרשים לפעולות הנוער.

 

 : אכן אירית ראויה להערכה. מיגל אבינועם

 

 : אני מבקש לאשר את התב"ר אבי הררי

 

 הצבעה פה אחד 

 

 

 הצטיידות מוסדות חינוך  1607ב. אישור תב"ר מס' 

 

 תקבולים:  

 ₪    400,000קרנות הרשות               

 ₪    400,000סה"כ                           

 

 תשלומים: 

 ₪   400,000רכישת ציוד יסודי             

   ₪   400,000סה"כ                             

 

: נדרש ציוד למבנה החדש )מעבדה, ספרייה( והחלפת ריהוט ישן בביה"ס  אבי הררי

"בכר" ורכש לציוד הכיתות הקטנות החדשות שנפתחו  בביה"ס "בית אבי" וזקוקות 

 לציוד מותאם.  

 

השיפוץ בביה"ס "בכר" מתקדם ואנו מתכוננים לתחילת השנה וצריכים לצייד את  

 המעבדה והספריה החדשה.

 

 כיתות קטנות ונדרש ציוד מותאם.  3בביה"ס "בית אבי" ישנן 

 

 מבקש לאשר את התב"ר. 

 

   הצבעה פה אחד.

 

 

 הצטיידות מחשבים לבתי הספר וגני ילדים  1608ג. אישור תב"ר מס' 

 

 תקבולים:  

 ₪    305,000מפעל הפיס                    

 ₪    305,000סה"כ                           

 

 תשלומים:  

 ₪   305,000רכישת ציוד יסודי             

 ₪   305,000סה"כ                             

 



שנים בגני הילדים ורכישת  10 -נדרש להחליף מחשבים בני למעלה מ אבי הררי:

 מחשבים לבתי הספר להשלמה בהתאם לתקן. 

 

השלמת מחשבים לבתי הספר "בכר" ו"בית אבי" ובשנה הבאה ברגע שתבנה  

 לביה"ס "הראשונים|.  המעבדה החדשה בביה"ס "הראשונים" נשלים קניית מחשבים 

 

 מבקש לאשר התב"ר 

 

 הצבעה פה אחד 

 

 סובה רחוב מכבי  1609ד. אישור תב"ר מס' 

 

 תקבולים:  

 ₪   100,000קרן כבישים             

 ₪    100,000סה"כ                      

 

 תשלומים:  

 ₪     85,000עבודות קבלניות       

   ₪ 15,000תכנון ופיקוח             

 ₪    100,000סה"כ                       

 

: ביצוע סובה לצורך הפעלת תחבורה ציבורית. במסגרת תגבור ושדרוג  אבי הררי

 תחנות חדשות ברחבי הישוב:   6התחבורה בישוב אנו מתכננים הצבת 

 

 צור לכיוון צפון )קווי תלמידים( -א. ההדרים פינת תל

 ב. ההדרים פינת האלון/דגן לכיוון צפון )קווי תלמידים( 

 רום ג. ההדרים לפני רח' השרון לכיוון ד

 ד. ההדרים פינת השחף לכיוון דרום  

 ה. המייסדים מול סמטת תירוש לכיוון מערב  

משרד התחבורה לא נותן אישור  –ו. רח' מכבי לכיוון נתניה ולכיוון רכבת בית יהושע 

להקמת תחנה אם אין לאוטובוס אפשרות להסתובב, וברחוב הזה אין איפה  

 להסתובב, ולכן אנו מחוייבים לבצע את הסובה. 

 

 מבקש לאשר התב"ר 

 

 הצבעה פה אחד 
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 חן שרה, אסתר שרעבי 

 

חברי המועצה קיבלו את פרוטוקול ועדת הארכת שירות. מדובר בסייעות   אבי הררי:

שעובדות אצלנו בגנים ובחינוך המיוחד ומעוניינות להמשיך בשנה  70מעל גיל 

הבאה. צורף פרוטוקול ועדה שדנה בכל אחת מהסייעות. יש קושי בגיוס סייעות  

. עפ"י הנוהל   31.1.24 -ומדובר בסייעות טובות. אני מבקש לאשר הארכה עד ה

 חודשים לאחר הבחירות בלבד.   3בשנת חירות ניתן לאשר הארכה של עד 



 

 מבקש לאשר העסקה של העובדות

 

 הצבעה פה אחד 

 

 חודשים לפני בחירות.  3ובנימה אישית אני מבקש, אנו נמצאים 

כולי תקווה שכל הנוגעים והמעורבים בבחירות ינהגו בניקיון כפיים וטוהר המידות 

בפעולותיהם ומעשיהם. אני קורא לכולנו לקיים בחירות הוגנות ומכובדות. יש יום  

 אחרי הבחירות ונשארים יחד.

 ערב טוב ובשורות טובות לכולם 

 

 

 

 

 אלי גטר                                                                אבי הררי        

             מנכ"ל המועצה                                                       ראש המועצה        


